
Protokół Nr 2/2023 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej 

w dniu 21 lutego 2023 r. 
 
Miejsce posiedzenia: Biuro Rady Miejskiej  
Obecni wg załączonej listy. 
 
 
Tematyka posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia, w tym: 

       - przyjęcie protokołu z poprzedniej Komisji. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2023 – druk A, 
b) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2023-

2033 – druk B, 
c) w sprawie udzielenia przez Miasto Białogard pomocy finansowej Województwu 

Zachodniopomorskiemu – druk C, 
d) w sprawie rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla 

nauczycieli korzystających z opieki zdrowotnej oraz warunków i sposobu ich 
przyznawania – druk D, 

e) zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia Centrum Usług Wspólnych oraz nadania mu 
statutu – druk E, 

f) zmieniająca uchwałę w sprawie programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem 
Miasta Białogard na lata 2020-2024 – druk F, 

g) zmieniająca uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 
mieszkaniowego zasobu Miasta Białogard – druk G,  

h) zmieniająca uchwały w sprawie ustalenia przebiegu istniejących dróg gminnych (ulic) 
w Białogardzie – druk H, 

i) w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na rok 2023 – druk I. 

3. Sprawy różne. 
4. Zamknięcie posiedzenia.              

                                      

       

Ad 1 
Posiedzenie o godz. 1400 „otworzył i prowadził” Przewodniczący Komisji – Paweł 

Szyszlak. Przewodniczący Komisji wniósł o poszerzenie porządku Komisji o dwa projekty 
uchwał oznaczone literami J oraz K. Komisja przyjęła proponowane zmiany w porządku oraz 
protokół z ostatniej Komisji, głosując: za-5  (jednogłośnie).  
 
 
Ad 2  

Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące projekty uchwał: 
a) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2023 – druk A, 

Przedstawił: Sekretarz Miasta Piotr Janowski 
 



Głos w dyskusji zabrali: 
M.Kopczyński - pytał o samochody w Urzędzie Miasta? 
Sekretarz – odpowiedział, że są trzy samochody, z czego jeden zostanie sprzedany i zostaną 

dwa. Sekretarz powiedział, że Miasto zrezygnowało ze zleceń na zewnątrz, co jest 
korzystniejsze. Będą dwa nowe busy, ponieważ zamierzają kupić nowego busa w okresie 
wakacji. Dodatkowo Sekretarz poinformował, że jest już rozporządzenie w sprawie 
algorytmu przekazywania środków PFRON samorządom, która podnosi kwoty na 
uczestników Warsztatów Terapii Zajęciowej i  będzie rosła z 27 zł na osobę. 

M.Kopczyński – pytał o sprzątanie trafostacji, czy to będzie powiązane z remontem łazienek 
za 40 tys. zł? 

Sekretarz – powiedział, że na łazienki w WTZ złożono projekt do PFRONU, a 40 tys. zł to 
środki w gestii Dyrektora Biblioteki, gdy stwierdzi, że nie będzie potrzebowała 
dodatkowych robót. Czasami w trakcie inwestycji wychodzą dodatkowe prace, dlatego 
trzeba poczekać 2-3 miesiące. 

M.Kopczyński – dodał, że w WTZ jest problem z fetorem i ciężko się pracuje, zwłaszcza po 
weekendzie. 

    Po wyczerpaniu  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za – 5 (jednogłośnie). 

 
b) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2023-

2033 – druk B, 
Przedstawił: Sekretarz Miasta Piotr Janowski 

 
Głos w dyskusji zabrali: 
Z-ca Burmistrza – stwierdziła, że zmniejsza się ilość deklaracji. 
P.Szyszlak – pytał jak wygląda kontrola? 
Z-ca Burmistrza – odpowiedziała, że jeżeli to nie są mieszkania i budynki hotelowe to są poza 

systemem. 
Sekretarz – dodał, że wnioski były weryfikowane. 
P.Szyszlak – powiedział, iż są budynki np. na Ustroniu Miejskim do sprzedaży. 
Z-ca Burmistrza – stwierdziła, że to produkcja i usługi.  
 

    Po wyczerpaniu  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za – 5 (jednogłośnie). 

 
c) w sprawie udzielenia przez Miasto Białogard pomocy finansowej Województwu 

Zachodniopomorskiemu – druk C, 
Przedstawił: Sekretarz Miasta Piotr Janowski 
 
W wyniku braku  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za – 5 (jednogłośnie). 



d) w sprawie rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla 
nauczycieli korzystających z opieki zdrowotnej oraz warunków i sposobu ich 
przyznawania – druk D, 
Przedstawiła: Naczelnik Wydz. Edukacji Marta Grabczyńska z autopoprawką w § 3 

ust. 2 pkt 2 „i aparatów słuchowych” 
 

Głos w dyskusji zabrali: 
J.Leszczyk – pytał czy jest próg dochodowy? 
Naczelnik Wydz. ED – odpowiedziała, że nie ma. 
 

    Po wyczerpaniu  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały z autopoprawką. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za – 5 (jednogłośnie). 

 
e) zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia Centrum Usług Wspólnych oraz nadania mu 

statutu – druk E, 
Przedstawiła: Naczelnik Wydz. Edukacji Marta Grabczyńska  

 
W wyniku braku  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za – 5 (jednogłośnie). 

 
f) zmieniająca uchwałę w sprawie programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem 

Miasta Białogard na lata 2020-2024 – druk F, 
Przedstawił: Naczelnik Wydz. Gospodarki Komunalnej Eryk Rek 

 
Głos w dyskusji zabrali: 
Z-ca Burmistrza – dodała, iż na wspólnotach jest dyskusja, że wszyscy płacą za tych co mają 

komórki. 
J.Leszczyk – stwierdził, że należy zastanowić się jak przymusić, aby mieszkańcy płacili czynsz, 

może składnikiem czynszu powinny być opłaty za media, jak woda, energia? 
 

    Po wyczerpaniu  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za – 3, przeciw - 0, wstrzymało się - 2. 

 
g) zmieniająca uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Miasta Białogard – druk G,  
Przedstawił: Naczelnik Wydz. Gospodarki Komunalnej Eryk Rek 

 
Głos w dyskusji zabrali: 
P.Szyszlak – powiedział, że proponowane zapisy mogą zwiększyć dług mieszkańców. 
Z-ca Burmistrza – stwierdziła, że należało zwiększyć kryterium dochodowe, aby dostać lokal. 
M.Kopczyński – pytał ile mieszkań do remontu posiada Miasto? 



Z-ca Burmistrza – poinformowała, że pojawiają się 2-3 miesięcznie. 
M.Kopczyński – stwierdził, że średnio w roku jest około 20 mieszkań do remontu. 
 

    Po wyczerpaniu  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za – 5 (jednogłośnie). 

 
h) zmieniająca uchwały w sprawie ustalenia przebiegu istniejących dróg gminnych (ulic) 

w Białogardzie – druk H, 
Przedstawił: Naczelnik Wydz. Gospodarki Komunalnej Eryk Rek 
 
W wyniku braku  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za – 5 (jednogłośnie). 

 
i) w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na rok 2023 – druk I, 
Przedstawił: Naczelnik Wydz. Gospodarki Komunalnej Eryk Rek 
 
W wyniku braku  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za – 5 (jednogłośnie). 

 
j) w sprawie rodzajów dodatkowych usług świadczonych przez Miasto w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 
tych odpadów, sposobu ich świadczenia oraz wysokości cen za te usługi, 
Przedstawiła: Zastępca Burmistrza Karolina Siwek 

 
W wyniku braku  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za – 5 (jednogłośnie). 

 
k) zmieniająca uchwałę w sprawie górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 

nieruchomości za usługi opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu 
nieczystości ciekłych oraz odbierania odpadów komunalnych, 
Przedstawiła: Zastępca Burmistrza Karolina Siwek 

 
W wyniku braku  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za – 5 (jednogłośnie). 

 
Po wyczerpaniu dyskusji zakończono w/w punkt. 



Ad 3 
W sprawach różnych radni nie poruszyli żadnych problemów. 
 

 
Ad 4 

Po wyczerpaniu tematyki o godz. 1610 zakończono Komisję. 
Protokołowała: M.Zimmer 

 

 

            Przewodniczący Komisji 

                  /-/  Paweł Szyszlak 


